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ZAPISNIK 3. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 
 
 

Začetek seje ob 15.00 
 

Prisotni: Aleš Zupančič, David Ciriković, Aljaž Škrjanc, Bine Ledinek, Maša Arnšek, Ula Rozman, 

Klemen Plahuta, Ajda Cafun, Aneja Tahirovič, Katja Rašl, Aleksandra Gliha, Nina Živec, Sara 

Hodžič, Tadej Lesjak, Špela Peršič, Jaka Orehek, Aneja Tuljak, Eva Vidak, Ciril Štern, Klemen 
Putar, Andrej Hoivik (predsednik) 
 
Odsotni: Katja Brezovar, Ivo Urh, Špela Krznarič, Simon Preložnik, Urška Rauter, Sara Drvarič 
Talian.   
 
 
Predlagani dnevni red:  
 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Sprejem zapisnika 2. redne seje 
3. Sprejem zapisnikov 3. in 4. korespondenčne seje 
4. Potrditev mnenja za asist. Jerneja Marklja 
5. Potrditev mnenja za doc. dr. Marijo Molan 
6. Potrditev mnenja za izr. prof. dr. Heleno Prosen 
7. Potrditev mnenja za doc. dr. Barbaro Modec 
8. Razprava o mnenju za izr. prof. dr. Polono Žnidaršič Plazl 
9. Poročilo predsednika  
10. Pregled in razprava o poteku zimskega izpitnega obdobja  
11. Razprava o prihodu in razgovoru z NAKVIS-om s ŠS UL FKKT 
12. Pregled projektov v mesecu marcu 
13. Problemi v letnikih 
14. Razno 
 
AD 1: Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
AD 2:  Zapisnik 2. redne seje je bil sprejet s popravki, na katere so svetniki opozorili pred 

začetkom seje.  



  
AD 3: Zapisnika 3. in 4. korespondenčne seje sta bila soglasno sprejeta. 
 

AD 4: Študentsko mnenje za asist. Jerneja Marklja je bilo soglasno sprejeto.  
 

AD 5: Andrej je prosil, da pisci mnenja povzamejo vsebino študentskega mnenja. Po kratki 

obrazložitvi je bilo mnenje za doc. dr. Marijo Molan sprejeto s 16 glasovi ZA in enim (1) PROTI.  
 

AD 6: Bine je uvodoma povzel vsebino študentskega mnenja, Andrej je povedal, da se strinja z 
napisanim in meni, da je kandidatka primerna za naziv redne profesorice. Študentsko mnenje za 
izr. prof. dr. Heleno Prosen je bilo soglasno sprejeto.    
 

AD 7: Pisca mnenja sta uvodoma obrazložila, zakaj sta se odločila za negativno mnenje in 

povedala na podlagi katerih informacij je bilo mnenje napisano. Nato je Andrej dal drugim možnost 

razprave. Po končani razpravi je bilo glasovanje na katerem je ŠS FKKT s 16 glasovi ZA in enim 

(1) VZDRŽANIM sprejel NEGATIVNO študentsko mnenje za doc. dr. Barbaro Modec.  
 

AD 8: Soglasno smo sprejeli sklep, da vsi predstavniki, ki jih je kandidatka poučevala priskrbijo 
dodatne informacije in mnenje do naslednje seje spišejo na podlagi večjega števila internih 
študentskih mnenj in anket.  
 
AD 9: Andrej se je vsem, ki so sodelovali na Informativnih dnevih 2016 zahvalil in povedal, da ni 

slišal nobene pripombe glede izvedbe le-teh.  
 

Med to točko je na sejo prišla Aleksandra Gliha.  
 

AD 10: Andrej je vprašal, če je izpitno obdobje potekalo v skladu z izpitnim pravilnikom FKKT 

(popravljanje izpitov v sedmih delovnih dnevih, korektno objavljanje rezultatov in možnost 

vpogledov ipd.). Dobil je nekaj pripomb, ki jih bo poskušal rešiti.  
 
AD 11: Andrej je povedal, da v prihodnjem tednu na fakulteto pride delegacija NAKVIS-a. Pozval 

je naj vsak predstavnik najde nekoga v letniku, ki ni član ŠS FKKT, saj želijo predstavniki NAKVIS-

a imeti razgovor s študenti. Prav tako pa je pozval, naj se javi približno 15 članov ŠS FKKT, ki bi 

lahko šli na razgovor, ki je ločen od prvega.  
 

Med to točko je Andrej Hoivik moral oditi s seje. Vodenje je prevzela podpredsednica Ula Rozman.  
 

Sestavili smo seznam članov ŠS FKKT, ki se bodo udeležili sestanka s predstavniki NAKVIS-a. 
 
AD 12: Ula je povedala, da bo v marcu organizirano Brucovanje in dala besedo Klemnu Plahuti, ki 

je skupaj s Saro Kotnik organizator projekta. Klemen je povedal, da je nastal manjši problem, ker 

želimo imeti Brucovanje v četrtek, vendar zaželjena lokacija (Skelet) ni na voljo ob četrtkih v 



marcu. Vprašal je, če poznamo kakšen lokal, ki je primeren za izvedbo dogodka. Aleksandra je 

predlagala Cvetličarno. Klemnu se je zdela ideja dobra in se bo o možnostih pozanimal.  
 

Med točkama 11. in 12. so s seje odšli še Ajda Cafun in Jaka Orehek (16.10), Aleš Zupančič 

(16.15) in Aljaž Škrjanc (16.20). 
 

AD 13: Aleksandra je omenila težave pri prekrivanju urnikov in neusklajenosti skupin pri lab. vajah. 
Ula bo informacijo prenesla Andreju. 
 
AD 14: Ni bilo razprave.  
 
Seja se je zaključila ob 16.25.            Zapisal: Bine Ledinek 
 


